
 

Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad 
FdG-UvA, 24-03-2025 
 

 
 
Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA 
Datum: 24-03-2025 
Tijd: 18:45 
Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan 

Deelnemers: Fabiënne Meurs (ambtelijk secretaris), Ivar Tames, Bas Laan, Daniël van Lammeren, 
Danyscha Griffith, Ivana Djurica, Lieke Linschoten, Maisy Price (secretaris), Splinter Achterveld 
(vicevoorzitter), Wisse Herfst, Sacha Ester (voorzitter)  

 
 

 

 

1. Opening, vaststellen agenda 
1.1. Welkom 
De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven. 

 
1.2. Vaststellen agenda 
De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Mededelingen 

2.1. Technische mededelingen 
Er waren geen technische mededelingen. 
 
2.2. Inhoudelijke mededelingen 

- Fabiënne: De notulen van het OT-GEN/FSR-overleg op 18-03-2025 zijn uitgewerkt, graag 
doorlezen! 

 
3. Post in/uit 

Er was geen post in/uit. 
 
Voortaan zet Maisy streepjes in de agenda wanneer er geen post in/uit is. 
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4. Concept notulen en actiepunten vergadering 17-03-2025 
4.1. Notulen en actiepunten 

 
Sacha 1. gaat in gesprek met afdeling Communicatie 

2. gaat met Ivar en Daniël napraten over 
evaluatieweekend 
3. maakt een subtitel bij elk kopje in het 
SR-enquêteverslag 
4. maakt een tabel van de resultaten in het 
SR-enquêteverslag 
5. gaat schrijven dat respondenten marginaal kunnen 
veranderen 
6. koppelt het advies van de FSR over ‘Hot Moments’ 
terug aan de decaan 
7. bespreekt met de overige DB-leden haar aanwezigheid 
bij het RvA-diner 
8. zoekt het een en ander na over het 
OT-GEN/FSR-overleg voor Fabiënne 

1. lopend 
2. gedaan 
3. gedaan 
4. gedaan 
5. gedaan 
6. gedaan  
7. gedaan 
8. gedaan 

Maisy 1. schrijft een vergaderstuk over ‘de nacht van de 
vluchteling’ 
2. stuurt een poll voor de Anatomische Les 

1. lopend 
2. gedaan 

Splinter 1. gaat een richtlijn voor sollicitaties opstellen 
2. stuurt direct na de PV de reactie van de FSR betreffende 
deel A van de vernieuwde OER voor studiejaar 2025-2026 
op naar Neeltje Schrofer 
3. neemt contact op met Fabiënne omtrent de vacature en 
sollicitatie van de toekomstige ambtelijk secretaris van de 
FSR 
4. gaat TAQT-trainingen uitzoeken en voorstellen aan de 
overige raadsleden 

1. lopend 
2. gedaan 
3. lopend 
4. lopend 

Ivana   

Lieke   

Wisse 1. bekijkt of het benoemen van de 
respondenten-aantallen overal in de tekst relevant is 

1. gedaan 

Bas 1. zet diversiteit op de agenda voor CO-MI overleg 1. gedaan 

Daniël   

Danyscha 1. gaat zorgen dat de zinnen niet met cijfers beginnen in 
het SR-enquêteverslag 
2. gaat nogmaals kijken naar het verslag algemeen 
3. gaat een TAQT-training voor het overdrachtsweekend 
inboeken 

1. gedaan 
2. gedaan 
3. lopend 
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Ivar 1. gaat zich inlezen over het Green Team en laat Sacha 
weten of hij wil aansluiten 

1. ongedaan 

Fabiënne   

DB   

PR   

Commissies 1. bespreken de uitslagen van het SR-enquêteverslag met 
de desbetreffende gremia 

1. lopend 

Dossierhouders   

Iedereen 1. laat aan Sacha weten of ieders aanwezigheid bij het 
RvA-diner te verwachten is 

1. gedaan 

 
De notulen van de PV op 17-03-2025 zijn vastgesteld. 

 
5. Dagelijks bestuur 

5.1. Stand van zaken 
 Sacha plaatst de StaVaZa van DB bij de volgende PV opnieuw. 
 

5.2. OER deel B MI (44 min) 
Afgelopen PV (17-03-2025) is de reactie op het OT teruggekoppeld naar Neeltje Schrofer 

voor het (faculteitsbreed) deel A van de OER FdG 2025-2026 en hebben alle 

OER-dossierhouders comments geplaatst op de reactie van de verschillende OT’s van deel B 

(opleidingsspecifiek) voor hun dossier binnen de verschillende commissies. In dit 

vergaderstuk en tijdens dit onderdeel op de PV,  stemt de FSR haar reactie en advies 

betreffende deel B van de OER van MI in instemmen. Anders dan eerder aangegeven, waarin 

de FSR ook deel B van de OER van geneeskunde (BA en MA) zou gaan instemmen op deze PV, 

zal ze, in verband met de planning en deadlines, dit naar de PV van volgende week 

verschuiven (31-03-2025).  

 

De dossierhouders van de OER bachelor Medische Informatiekunde (Bas) en de OER master 

Medical Informatics (Maisy) hebben comments op de reactie van de opleiding betreffende de 

voorstellen van de FSR en op de voorstellen van de opleiding geplaatst.  
 
De overige raadsleden (iedereen, niet alleen de OER-dossierhouders) hebben gekeken naar 

deze comments en hebben hun mening/opmerkingen/vragen hierover in de comments 

geplaatst. Er bleek een discussie benodigd over een aantal punten tijdens de PV: 

Elk punt zal worden behandeld alsof de FSR instemmingsrecht heeft. Splinter gaat 
aan de hand van OCW richtlijnen het overzicht van instemmingsrecht bekijken. 
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- B4.7.1: Deze zin moet worden aangepast. 
- B4.7a: De FSR begrijpt dat de stukken over de oefentoets niet op de juiste plek staan, 

dus alles na de tweede komma kan verwijderd worden. Echter ziet de FSR wel graag 
in de OER terug dat oefenmateriaal in de vorm van opdrachten de 
moeilijkheidsgraad van de toets weerspiegelt. 

- B4.10: De FSR wil dit punt bespreken op de plenaire vergadering en ziet graag dat dit 
toch doorgevoerd wordt.  

- B7.4.2: De FSR wil weten hoe het werkt; wat de overbelasting is en waarom het in de 
BSA staat en niet op de herkansingen toepasbaar is. Bas gaat deze informatie 
uitvragen. De FSR wil graag tijdens de onderhandelingen de persoonlijke 
omstandigheden verder bespreken. 

- B8.1: De FSR gaat een voorstel doen voor een tekstuele verandering. Bas helpt 
hierbij.  

Zoals hierboven vermeld, heeft de FSR tijdens de PV heeft een reactie opgesteld met haar 
advies met betrekking tot de wijzigingsvoorstellen van deel B van de OER van de bachelor 
Medische Informatiekunde en deel B van de OER van de master Medical Informatics van de 
Faculteit der Geneeskunde van de Universiteit van Amsterdam, geldend voor studiejaar 
2025-2026.  

“De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt met tien stemmen voor 

de opgestelde reactie met het advies van de FSR met betrekking tot de wijzigingsvoorstellen 

voor de delen B van de OER’en bachelor Medische Informatiekunde van de Faculteit der 

Geneeskunde van de Universiteit van Amsterdam, welke zal gelden tijdens  studiejaar 

2025-2026.” 

“De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt - met negen stemmen 

voor en 1 stem onthouding - voor de opgestelde reactie met het advies van de FSR met 

betrekking tot de wijzigingsvoorstellen voor de delen B van de OER’en master Medical 

Informatics van de Faculteit der Geneeskunde van de Universiteit van Amsterdam, welke zal 

gelden tijdens  studiejaar 2025-2026.”  

Splinter stuurt direct na de PV de reactie van de FSR betreffende de delen B van de OER’en 

bachelor Medische Informatiekunde en master Medical Informatics van de FdG geldend voor 

studiejaar 2025-2026, op naar Neeltje Schrofer (en de desbetreffende gremia betrokken bij 

deze OER’en). 
 

5.3. OER deel B GNK (30 min) 
 Zie toelichting vergaderstuk 5.2 OER deel B MI.  
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Anders dan eerder aangegeven, waarin de FSR ook deel B van de OER van geneeskunde (BA 

en MA) zou gaan instemmen op deze PV, zal ze, in verband met de planning en deadlines, dit 

naar de PV van volgende week verschuiven (31-03-2025). Wel stellen de raadsleden 

beeldvormende en oordeelsvormende vragen aan de dossierhouders en andere raadsleden.  
 
De dossierhouders van de OER bachelor Geneeskunde (Ivar) en de OER master Geneeskunde 

(Lieke) hebben comments op de reactie van de opleiding betreffende de voorstellen van de 

FSR en op de voorstellen van de opleiding geplaatst.  
 
De overige raadsleden (iedereen, niet alleen de OER-dossierhouders) hebben gekeken naar 

deze comments en hebben hun mening/opmerkingen/vragen hierover in de comments 

geplaatst. Er bleek een discussie benodigd over een aantal punten tijdens de PV: 

 
Bachelor: 

- B4.2: De FSR vraagt zich af welke toets de toets van Kwaliteit en Veiligheid precies is. 
Verandert het inhoudelijk of is het slechts een tekstuele aanpassing? 

- B4.4 lid 3: De FSR vraagt zich af wat het vrije programma inhoudt en wat de 
redenering hierachter is. 

- B4.6a: Er zijn wat vragen over de termijn van 6 weken. Hier zou de FSR wat meer 
toelichting over willen krijgen. 

- B4: Dit kan tekstueel worden aangepast. 
- art. B6.3: De FSR wil graag weten wat ‘Blad 1’ is. 

 Master: 

- B4.2: Lieke gaat het onderscheid tussen ‘verwacht’ en ‘verplicht’ uitvragen bij 
Chantal Albicher. 

- B4.9.4: Idem hierboven. 

Tijdens de PV zijn tevens vragen gesteld en is er gediscussieerd over de overwegingen op 
basis van de geplaatste comments (en reacties daarop).  

De OER dossierhouders van de bachelor Geneeskunde en Master Geneeskunde (Ivar & Lieke) 

gaan samen met Splinter nadenken over een conceptvoorstel om als reactie naar Neeltje 

Schrofer te sturen namens de FSR. Op basis hiervan presenteren zij op de PV van 31-03-2025 

dit conceptvoorstel en wordt deze (al dan niet aangepast o.b.v. de PV) door de OER 

dossierhouder vanuit DB (Splinter) namens de FSR opgestuurd naar Neeltje Schrofer.  

Volgende week wordt hierover op de PV besluitvormend gesproken. 

5.4. Plexuz app (10 min) 
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Plexuz is een adaptieve toets-app die ontwikkeld is in Nijmegen om studenten en 
coassistenten voor te bereiden op de IVTG- en farmaco-toets. De ontwikkelaar, Martijn van 
der Meulen, een nu basisarts in Nijmegen heeft contact opgenomen met de Petra Habets 
omtrent het gebruik van de app onder geneeskundestudenten aan de UvA. Petra heeft deze 
mail naar de FSR doorgestuurd met de vraag of de FSR hiermee verder kan. 
 
Het lijkt de FSR een goed idee om de Plexuz app voor te leggen aan Dr. Ravesloot. Maisy gaat 
Martijn in contact brengen met hem.  
 
Met beide MT’s zal het promoten van de app besproken worden. Het kan tevens bij de 
Co-Raad worden besproken. 
 
Maisy zal aan Martijn de conclusie van de FSR terugkoppelen. Indien de FSR hiermee aan de 

slag wil dient dit eerst met het OT-GEN besproken te worden, daarna kan eventueel promotie 

worden gemaakt. 

6. Centrale Studentenraad 
6.1. Stand van zaken 
Eric Boels vertrekt als financieel directeur en gaat zitting nemen in het CvB aan de 
Hogeschool van Rotterdam. Jan Lindsen gaat na het einde van het jaar met pensioen en er 
wordt een opvolger gezicht, vanuit de CSR zit er iemand bij alle interviews om ook het 
studentenperspectief te bieden. Kwaliteitsgelden blijven en worden onvoorwaardelijk, 
afgelopen 6 jaar was het voor tijdelijke projecten om aan onderwijs te besteden onder 
bepaalde voorwaarden. In de toekomst zal het op jaarbasis 28 miljoen UvA-breed worden. 
De stemrechten van de tandheelkunde afgevaardigde zijn ontnomen door het DB van de CSR 
wegens afwezigheid bij PVs. ACTA was het niet eens met dit besluit en heeft een brief 
gestuurd omdat ze het niet eens waren met deze beslissing.  
 

7. Commissie Bachelor 
7.1. Stand van zaken 

- Op 18-03-2025 is Wisse naar de bijeenkomst voor de inhoud van de voorlichting van de 
bachelor geneeskunde geweest. Het doel was om te kijken naar wat de opleiding al aanbiedt, 
en wat er nog mist/wat de faculteit nog kan doen voor een eventueel matchingsprogramma. 
Momenteel biedt de de opleiding via de volgende kanalen informatie over de opleiding en 
selectie: 

- Website (inclusief informatie video) 
- Sociale media (Instagram en TikTok) 
- Online informatiesessies (1 in het voorjaar, 2 in het najaar) 
- Open campus dag op de FNWI 

- Met informatiesessie over selectie 
- Twee proefstudeerdagen op de faculteit 

Conclusie nieuwe voorlichting uit vergadering: 
- Voorlichting wordt minder gericht op: ‘ability beliefs’ 
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- Overige onderdelen zijn wel ruimschoots aanwezig 
- Om herhaling te voorkomen vooral in de studiekeuzecheck moet gefocust worden op 

‘ability beliefs’, leerstof en vaardigheden, om antwoord te geven op de vraag: vind ik 
het leuk om dit te studeren? 

- De Medische Informatiekunde kent hetzelfde voorlichtingstraject en sluit af met 
matching, een online les met een opdracht die ze moeten inleveren.  

- Op 21-03-2025 zijn Splinter en Danyscha naar de vakevaluatie van WDD-1 gegaan. Over het 
algemeen is het vak goed beoordeeld. Dit jaar was de respons echter een stuk lager dan 
voorgaande jaren, namelijk rond de 20 tot 31%. Wat betreft het LO-onderwijs binnen WDD-1 
werd aangegeven dat niet elke arts-docent op hetzelfde niveau zat. Dit kwam vanuit de 
hoofddocent van LO naar voren. Om dit te verbeteren, zal er volgend jaar een meeting met 
een orthopeed worden georganiseerd, zodat het niveau beter op één lijn ligt. Daarnaast is er 
kort gesproken over een hoorcollege met een live-operatie. Dit college had dit jaar niet veel 
opkomst (wel meer dan vorige jaren) en de WDD-coördinatoren willen graag een oplossing 
vinden. Anders weten ze niet zeker of ze dit hoorcollege in de toekomst nog willen laten 
doorgaan. Ook kwam de inhoud van de werkcolleges ter sprake. Sommige antwoorden zijn 
niet meer terug te vinden in de dia’s. Een van de docenten gaf aan niet zeker te weten of de 
antwoorden volledig uit de lesstof te herleiden waren. Het bleek lastig om uitgebreide 
antwoorden toe te voegen, maar uiteindelijk is afgesproken dat hiernaar gekeken zal 
worden. Verder was er een discussie over de opkomst bij de responsiecolleges. De vraag is of 
deze colleges nog wel gegeven moeten worden. Studenten gaven aan dat het misschien 
handig zou zijn om ze weer live aan te bieden.  

- Op 21-03-2025 zijn Ivar en Danyscha bij de vakevaluatie van CMI-2 geweest. Bij de evaluatie 
van CMI-2 is besproken dat sommige werkcolleges meer lijken op verkapte hoorcolleges. 
Volgend jaar wordt gekeken hoe deze interactiever kunnen worden gemaakt. De coördinator 
gaf zelf aan dat het eigenlijk onvermijdelijk is dat er nieuwe stof in de werkcolleges aan bod 
komt. Daarnaast heeft hij aangegeven dat je kan aankruisen dat tentamenvragen gebaseerd 
zijn op stof uit de werkcolleges. Verder wordt gekeken naar aanpassingen in de ZSO, waarbij 
geprobeerd wordt deze interactiever te maken en meer oefenmateriaal toe te voegen. Ook 
kwam het inloggen op Pscribe en het algemene inloggen met een Amsterdam UMC account 
ter sprake. Er wordt gewerkt aan een oplossing, zodat dit in de toekomst alleen nog via een 
UvA.net account verloopt. Tot slot is ook tijdens deze evaluatie kort gesproken over de 
responsiecolleges. Het lijkt niet duidelijk te zijn wat er gedaan kan worden aan de lage 
opkomst. De studenten hebben hierbij ook weer aangegeven dat live aanbieden misschien 
beter is.  

 
7.2. Werkcolleges (12 min) 
Aan het begin van het studiejaar heeft MT-BA besloten om de werkcolleges niet meer op te 
nemen. Dit besluit is genomen zonder dat de coördinatoren en docenten vooraf goed waren 
geïnformeerd. Door dit niet optimaal gecommuniceerde besluit bevatten de werkcolleges 
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nog veel nieuwe stof (nieuwe stof wil zeggen dat de studiestof niet terug te lezen/horen is in 
een ZSO of hoorcollege). Doordat er nog nieuwe stof in de colleges zitten en deze colleges 
niet worden opgenomen, ervaren de studenten hinder bij het leren voor hun tentamens. 
Vervolgens heeft de studentenraad besloten de werkcolleges in de gaten te houden. 

 

Nu de FSR de werkcolleges de afgelopen tijd in de gaten heeft gehouden, heeft zij besloten 

hier weer over te vergaderen omdat er zich nog steeds problemen voor doen. De vraag is nu 

wat de FSR graag zou willen zien veranderen met betrekking tot de opnames van de 

werkcolleges. 

Een aantal mogelijkheden zijn, maar beperken zich niet tot: 

- Voorstellen/eisen dat de werkcolleges weer worden gedeeld met de mensen die 

objectiveerbaar benadeeld worden door het niet opnemen van de werkcolleges. 

- Voorstellen/eisen dat er bronnen worden gepubliceerd van de werkcolleges zodat de 

studiestof terug te lezen is wanneer een student dit wilt. 

- Voorstellen/eisen dat bezwaren mbt nieuwe stof in de werkcolleges goedgekeurd 

worden. 

- Voorstellen/eisen dat MT-BA met een plan komt voor wanneer er volgend jaar een 

disfunctionerend werkcollege is. 

- Voorstellen/eisen dat MT-BA weer start met het opnemen van de werkcolleges en 

deze deelt (indien het werkcollege ondermaats is). 

- Er voor kiezen om hier als FSR verder niet op in te gaan. 

- Doorgaan met bijhouden welke colleges niet functioneren en dit door blijven geven 

aan MT-BA. 

Ook is er een factsheet opgesteld om de problemen en situaties die zich hebben voorgedaan 

op een rijtje te zetten. 

Volgende week gaat hierover verder worden gesproken. 

8. Commissie Master 
8.1. Stand van zaken 

- Op 18-03-2025 waren Splinter, Sacha en Daniël aanwezig bij het MSO 
(masterstudentenoverleg). Enkele dingen zijn op het MSO besproken. Zo is er besproken dat 
de opleiding bezig is met het veranderen van de onderwijsweken van het coschap 
oog/neuro/psych en dat deze verandering waarschijnlijk betekent dat een vakantie zal 
worden opgesplitst (de vakantie na heelkunde of psych, het was onduidelijk welke). Er is 
besproken dat dit duidelijk en TIJDIG gecommuniceerd moet worden naar de studenten 
indien de opleiding hier serieus over aan het nadenken is. Naomi Pappi gaat dit aankaarten 
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tijdens informeel overleg.  Verder is de stand van zaken rondom de coassistenten vergoeding 
besproken. Op dit moment zijn de CAO overleggen nog steeds bezig, we blijven het volgen. 
 

9. Commissie Medische Informatiekunde 
9.1. Stand van zaken 
Bas plaatst de StaVaZa van CoMI bij de volgende PV opnieuw. 
 

10. Taskforces 
10.1. Stand van zaken 

- Op 18-03-2025 is Wisse naar de MoFa werkgroep geweest, waar verschillende punten zijn 
besproken. 

- Enkel de L0 toiletgroep wordt verbouwd, in contrast met de eerdere communicatie 
vanuit Wisse. Eerst bestond het beeld dat ook de J0 toiletten werden vervangen. 

- Voor de rest van de lengte van de bijeenkomst zijn de plaatsingen van elektrakasten 
en het verloop van de kabels besproken. Dit is niet bijster enthousiast voor de SR. 

- Bart heeft de koppelingsmechanismen voor de tafels laten zien. Dit oogt en voelt 
robuust genoeg.  

 
11. Commissie PR 

11.1. Stand van zaken 
Er was geen update vanuit PR. 
 

12. Geplande overleggen 
De geplande afspraken zijn besproken. 

 
13. WVTTK en afsluiting 

13.1. WVTTK 
De evaluatieposter is besproken: De FSR wil graag een A2-formaat hiervan. Maisy gaat dit 
bestellen. Hierbij bestelt zij ook de poster van de FSR 2024-2025. 
 
CoBa gaat bedenken hoe zij de studiekeuzecheck voor zich ziet.  
 
Er is een nieuwe opleidingscoördinator voor MT-MI. 
 

13.2. Rondvraag 
 Er was niks voor de rondvraag. 

 
13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst 

Er waren geen nieuwe agendapunten. 
 

Sacha 1. gaat in gesprek met afdeling Communicatie 
2. maakt een subtitel bij elk kopje in het 
SR-enquêteverslag 

 

 
Pagina 9 van 11 

Notulen plenaire vergadering, 24-03-2025 
 



 
  
  
 

3. maakt een tabel van de resultaten in het 
SR-enquêteverslag 
4. gaat schrijven dat respondenten marginaal kunnen 
veranderen 
5. koppelt het advies van de FSR over ‘Hot Moments’ 
terug aan de decaan 
6. plaatst de StaVaZa van DB bij de volgende PV opnieuw 

Maisy 1. schrijft een vergaderstuk over ‘de nacht van de 
vluchteling’ 
2. koppelt de reactie van de FSR terug aan Martijn van der 
Meulen en brengt  hem in contact met Dr. Ravesloot 
3. bestelt een A2-formaat evaluatieposter 
4. bestelt de poster van de FSR 2024-2025 

 

Splinter 1. gaat een richtlijn voor sollicitaties opstellen 
2. neemt contact op met Fabiënne omtrent de vacature en 
sollicitatie van de toekomstige ambtelijk secretaris van de 
FSR 
3. gaat TAQT-trainingen uitzoeken en voorstellen aan de 
overige raadsleden 
4. gaat aan de hand van OCW richtlijnen het overzicht van 
instemmingsrecht bekijken 
5. stuurt direct na de PV de reactie van de FSR betreffende 
de delen B van de OER’en bachelor Medische 
Informatiekunde en master Medical Informatics van de 
FdG geldend voor studiejaar 2025-2026, op naar Neeltje 
Schrofer (en de desbetreffende gremia betrokken bij deze 
OER’en) 

 

Ivana   

Lieke 1. gaat het onderscheid tussen ‘verwacht’ en ‘verplicht’ 
uitvragen bij Chantal Albicher 
2. gaat samen met Ivar en Splinter nadenken over een 
conceptvoorstel om als reactie naar Neeltje Schrofer te 
sturen namens de FSR 

 

Wisse   

Bas 1. gaat informatie uitvragen over OER deel B MI 
2. helpt bij het voorstel voor een tekstuele verandering bij 
OER deel B MI 
3. plaatst de StaVaZa van CoMI bij de volgende PV 
opnieuw 

 

Daniël   
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Danyscha 1. gaat een TAQT-training voor het overdrachtsweekend 
inboeken 

 

Ivar 1. gaat zich inlezen over het Green Team en laat Sacha 
weten of hij wil aansluiten 
2. gaat samen met Lieke en Splinter nadenken over een 
conceptvoorstel om als reactie naar Neeltje Schrofer te 
sturen namens de FSR 

 

Fabiënne   

DB   

PR   

Commissies 1. bespreken de uitslagen van het SR-enquêteverslag met 
de desbetreffende gremia 

 

CoMa 1. met MT-MA de Plexuz app bespreken  

CoBa 1. met MT-BA de Plexuz app bespreken 
2. gaat bedenken hoe zij de studiekeuzecheck voor zich 
ziet 

 

Dossierhouders   

Iedereen   

 
13.4. Afsluiting (21:06) 

 Sacha sluit de vergadering om 21:06. 
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